

## 對於保羅哈里斯表彰項目所做的變更

### Changes made to Paul Harris recognition items

年度計劃基金策略顧問陳仁德 前總監 PDG Ortho 翻譯

Rotary International News -- 27 May 2009

從 7 月 1 日起保羅哈里斯大獎章將不再自動送給保羅哈里斯之友。

[Paul Harris Fellow](#) medallions will no longer automatically be sent to fellows, as of 1 July.

經由累積表揚金額達 US\$1,000 而贏得保羅哈里斯之友地位的受獎者將接到一份個人專屬的證書以及領章，連同一份可以選擇以\$15 購買大獎章的訂單。大獎章可以透過 [shop.rotary.org](http://shop.rotary.org) 或是電話 847-866-4600 購買。

Recipients who earn Paul Harris Fellow status by accumulating a recognition amount of US\$1,000 will receive a personalized certificate and lapel pin, along with an order form with an option to purchase the medallion for \$15. Medallions may be ordered through [shop.rotary.org](http://shop.rotary.org) or by calling 847-866-4600, or fax 847-866-3276.

同時自七月份起，所有保羅·哈里斯之友的證書將納入 End Polio Now(現在就終結小兒麻痺)的形象標誌，直到 2012 年 6 月 30 日為止，這也就是扶輪 2 億美元的挑戰的期間。

Also starting in July, all Paul Harris Fellow certificates will include the End Polio Now logo until 30 June 2012, which is the duration of [Rotary's \\$200 Million Challenge](#).

至 2009 年 3 月 31 日止各項捐款項目總計：

阿奇·柯藍夫協會會員 Arch C. Klumph Society members -- 233

巨額捐獻人 Major Donors -- 10,969

遺贈協會 Bequest Society -- 6,441

永久基金捐獻人 Benefactors -- 79,991

保羅·哈里斯之友 Paul Harris Fellows -- 1,160,482